

ETAT MAJOR NATIONAL F.F.I.

ORDRE DE MISSION

Mr Renato Molinari, fils de Luigi, né à Novara (Piémont, Italie) le 18.9.1910, officier de la Royale Armée Italienne (Capitaine des Alpines, affecté à l'Etat Major) évadé du camp d'internement de Vittel (Vosges, France) et successivement engagé dans les F.F.I. de la Côte d'Or et de Paris, se rend à la frontière franco-italienne pour combattre dans les formations des patriotes italiens.

Il est autorisé à circuler ~~armé~~ sur le territoire français, et à se servir des moyens de communication ordinaires et d'occasion nécessaires.

La présente autorisation remplace les pièces et documents détruits par l'intéressé en raison de son affiliation aux Groupes de Résistance Français pendant l'occupation.

Mr. Renato Molinari, son of Luigi, born at Novara (Piedmond, Italy), Officer of the Italian Royal Army (Captain of the Alpines, assigned to the General Staff, escaped prisoner of the Camp at Vittel (Vosges District, France) and successively enlisted into the F.F.I. of the Côte d'Or District and of Paris, is going to the French Italian Frontier for fighting in the formations of the Italian Patriots.

He is authorized to move about ~~armed with arms~~ in the French territory and to use ordinary and occasional means of communication necessary.

The present authority replaces the papers and documents which he destroyed as a result of his affiliation to the French Groups of Resistance during the German occupation.

*Etat Major National
F.F.I. - Le Colonel
Kulley*



Cap. Molinari: autorizzazione (bilingue) di libera circolazione sul territorio francese da documenti in possesso dei famigliari